
BRIEF AAN RAAD 

Geachte raadsleden, 

In deze brief gaat het college in op het proces rond de nieuwbouw scholen Enter. Het college 

is voorstander van een aanpassing van het proces om sneller tot een locatiekeuze te komen 

en 
zal het presidium 

een 
verzoek doen 

om 
deze procesaanpassing te bespreken. 

Raadsinformatiebijeenkomst 

De aanleiding voor deze aanpassing is de uitkomst van de besloten raadsvergadering op 12 

juli jl. In deze raadsvergadering werd door aanwezigen namelijk aangegeven het 

onverstandig te vinden de uitkomsten van de locatietoetsing in de huidige vorm te 

presenteren tijdens een bijeenkomst in Enter. Ook is toen de wens uitgesproken voor een 

beknopte verdiepingsslag om te komen tot een shortlist die nader onderzocht kan worden in 

het 'haalbaarheidsonderzoek 2. 0. Hiervoor zouden dan de financiële implicaties van een 

locatie, maar ook de flexibiliteit van bepaalde locaties kort bekeken moeten worden. Met dit 

laatste werd bedoeld, dat locaties die uit de toetsing als minder geschikt komen, misschien 

met een eenvoudige ingreep wel geschikt te maken zijn. 

Proces en financiën 

Deze voornoemde stappen wijken af 
van het proces zoals dit door de gemeenteraad is 

vastgesteld. Normaal gesproken zou de gemeenteraad moeten besluiten om het proces aan 

te passen, alvorens weer stappen gezet kunnen worden. In het stappenplan van de raad 

staat bovendien: 

“De onderzoeklocaties worden met een kredietvoorstel t. b. v. het haalbaarheidsonderzoek 

vastgesteld door de gemeenteraad”. 

Tijdens de raadsinformatiebijeenkomst is gemeld dat specifiek voor het krediet geen 

raadsbesluit nodig is. Er is namelijk nog onderzoeksbudget beschikbaar binnen de begroting. 

Schoolbesturen 

De schoolbesturen zijn in vertrouwen geïnformeerd 
over 

de locatietoetsing. Ook zijn de 

schoolbesturen meegenomen in de resultaten van de besloten raadsinformatiebijeenkomst. 

Er bestaan naar de overtuiging van het college zorgen bij de schoolbesturen over de 

voortgang in dit dossier. Het volgordelijk uitvoeren van de stappen zoals deze zijn geschetst 

tijdens de raadsinformatiebijeenkomst zal er toe leiden dat er op zijn vroegst over 3 

maanden gestart kan worden met een haalbaarheidsonderzoek 2. 0. Naar de overtuiging van 

het college wordt er op deze manier teveel tijd besteed aan het komen tot een “shortlist”. Pas 

daarna kan het haalbaarheidsonderzoek worden uitgevoerd dat vervolgens het bestuurlijk 

traject moet doorlopen. Al met al zou dit tot een forse vertraging van aantal maanden kunnen 

leiden. 

Om 
een in tijd hanteerbaar proces te verkrijgen is het naar de mening van het college 

noodzakelijk om het proces compacter te maken en een aantal stappen samen te voegen. 

Deze ruimte wordt reeds deels geboden door het ontbreken van de noodzaak om een 

raadbesluit te nemen over 
financiële middelen. Maar ook wordt deze noodzaak gevoeld als 

gevolg van de reacties van de schoolbesturen en de verantwoordelijkheid de we hebben 

naar onze inwoners. Immers, het collegebesluit over de uitkomsten van de locatietoetsing is 



in vertrouwelijkheid genomen. Dit betekent dat bewoners van Enter, die locaties hebben 

aangedragen, nog niet weten wat er met hun locatiesuggestie is gebeurd. Het college is van 

mening dat inwoners moeten weten wat er met hun inbreng gebeurt en wil graag zo snel 

mogelijk starten met het haalbaarheidsonderzoek 2. 0. 

Haalbaarheidsonderzoek 2. 0. 

Het college wenst voor het haalbaarheidsonderzoek 2. 0 te starten met de 39 locaties zoals 

deze door de inwoners van Enter zijn aangedragen aangevuld met de resultaten van de 

locatietoetsing, dat al enige richting geeft aan de potentiële geschiktheid van locaties. 

De eerste stap binnen het haalbaarheidsonderzoek 2. 0 zou dan moeten zijn om alle locaties 

nog eenmaal langs te lopen op de aspecten zoals deze zijn benoemd tijdens de 

raadsinformatiebijeenkomst. Zodoende kan betrekkelijk snel een lijst ontstaan die aan een 

nadere studie worden onderwerpen. Dit vindt dan plaats binnen het kader van de 

haalbaarheidsstudie. 

Het college wenst uiteindelijk te komen tot één rapportage, met één advies, dat het 

bestuurlijk traject kan doorlopen. Het heeft de voorkeur van het college om het 

haalbaarheidsonderzoek in vertrouwen te bespreken met de gemeenteraad, vervolgens een 

informatieavond te beleggen in Enter om daarna een definitief besluit van de gemeenteraad 

te vragen. Op die manier kunnen college en gemeenteraad optimaal samenwerken in dit 

proces. 

Het college zal het verzoek doen aan het presidium om deze procesaanpassing te 

bespreken en wenst daarna het volgende persbericht te versturen (zie bijlage). 

Met vriendelijke groeten, 

Het college van burgemeester en wethouders 

BIJLAGE: persbericht. 



CONCEPT-PERSBERICHT: Resultaat locatietoetsing scholen Enter 

Tot afgelopen 1 mei was het voor alle inwoners van Enter mogelijk om geschikte locaties in 

te dienen voor de nieuwbouw van twee basisscholen in het dorp. Deze locaties zijn op 24 

mei ‘gescoord’ 
aan de hand van de criteria zoals deze door de gemeenteraad zijn 

vastgesteld. In totaal zijn 39 locaties beoordeeld. 

Het college van burgemeester en wethouders heeft de 39 ingediende locaties getoetst, maar 

wenst een verdiepingsslag uit te voeren op een aantal onderdelen uit te voeren, alvorens de 

locaties en hun geschiktheid te presenteren aan de gemeenteraad en aan de inwoners van 

Enter. Het college doet dit door middel van het naar voren halen van het al aangekondigde 

haalbaarheidsonderzoek 2. 0. 

Dit haalbaarheidsonderzoek wordt onder 
meer 

gekeken 
naar 

financiële aspecten en 
de 

eventuele aanpasbaarheid van locaties. Kan een locatie die nu bijvoorbeeld ongeschikt is 

eenvoudig geschikt gemaakt worden? Op deze manier ontstaat er een realistischer beeld 

van de geschiktheid van locaties. De meest geschikte locaties worden nader onderzocht. 

Uiteraard zijn ook de schoolbesturen op de hoogte gebracht van deze stap. Dit betekent dus 

dat er nog geen keuze is gemaakt voor een locatie. Deze volgt pas na het 

haalbaarheidsonderzoek 2. 0 en na een besluit van de gemeenteraad. 


